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Plats och tid:  Onsdag 29 september kl 08.30 -12.00 

  Klostergatan 23, Örebro (ordförande och sekreterare) 

  Digitalt via teams (övriga) 

 

Närvarande 

   

Beslutande:  

 Jessica Ekerbring, Örebro kommun, ordförande  

Kjell Edlund, Lekeberg kommun   

    Ingrid Båve, Region Örebro län     

    Ulla Strauss, Arbetsförmedlingen  

 Erika Karlsson, Försäkringskassan 

                       

 

Ersättare:  Sol-Britt Fontander, Örebro kommun                     

Lennart Karlsson, Region Örebro län 

 Åsa Brodd, Försäkringskassan   

   

Frånvarande:  

Gunilla Kanrell, Arbetsförmedlingen 

John Hägglöf , Lekeberg kommun  

 

  

  

Tjänstepersoner:  

Lisa Örnéus, förbundschef  

 Jenni Remes, verksamhetsutvecklare 

 

Utses att justera: Kjell Edlund 

 

Justeringens datum och plats:  Protokollet justeras digitalt  

   

 

Underskrifter       Sekreterare……………………………………………………… 

Lisa Örnéus 

     

 

          Ordförande……………………………………………………… 

Jessica Ekerbring  

 

   

          Justerare…………………………………………………………. 

                                                                 Ingrid Båve  
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    Paragrafer:    287-298 

 

 

§ 287 

 

Dagordning 

 

Styrelsen beslutar  

 

att  godkänna dagordningen  

 

 

§ 288 

 

Val av justerare 

 

Styrelsen beslutar  

 

Att utse Ingrid Båve till justerare av dagens protokoll. 

 

 

 

§ 289 

 

Föregående protokoll 

 

Styrelsen beslutar 

  

att  godkänna föregående protokoll  

  

 

 

Beslutsärenden  

 

§ 290 

 

Uppdaterad version av roller och ansvar  

Föredragande: Lisa Örnéus 

Det fanns ett behov av att tydliggöra roller och ansvar i förbundet och ett 

gemensamt arbete genomfördes i början av 2020. Det har fortsatt vara en 

pågående dialog och ytterligare behov av att tydliggöra rollerna har framkommit, 

varpå dokumentet reviderats enligt förslag.  

Under avsnittet förbundsstyrelsen, ska skrivelsen ”ha förmåga” ändras. 

Förbundschef får i uppdrag att göra den redaktionella ändringen.  
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Styrelsen beslutar 

  

att  godkänna uppdaterad version av dokumentet Roller och ansvar 

med tillägget om en ändring under avsnittet förbundsstyrelsen 

vilket uppdras till förbundschefen att revidera  

 

    

§ 291 

 

Ny förbundsordning  

Förbundsordningen är nu godkänd av samtliga medlemmar. I ordningen framgår 

att mandatperioden för ordförande och vice ordförande är två år, styrelsen 

behöver besluta hur ordningen ska tillämpas i en övergångsperiod. 

 

Då det råder osäkerhet kring hur övergången ska hanteras när en ny 

förbundsordning träder i kraft så vill styrelsen att frågan lyfts med Nationella 

rådet innan beslut och bordlägger därför frågan till kommande möte.  

 

Ett medskick för framtida förändringar är att det borde framgå i 

förbundsordningen när den ska börja gälla.  

 

 

Styrelsen beslutar 

 

att  bordlägga frågan till nästa styrelsemöte. 

 

 

 

§ 292 

 

Beviljande av ansökningar mer än ett år  

Föredragande: Lisa Örnéus 

Då det kräver en hel del administrativt arbete att få till ansökningarna inför varje 

år har frågan ställts om man kan göra en ansökan för mer än ett år inför 2022.  

Beredningsgruppen har inte framfört några hinder för detta.  

 

Erika framförde att man inte ser något behov att ta beslut i frågan då 

finansieringspolicyn redan lämnar öppet för ansökningar på längre tid än ett år. 

Det bör vara projekts innehåll och utformning som avgör vilken tid det sträcker 

sig över.  

 

Styrelsen anser att det räcker att förbundschefen tydliggör för de långsiktigt 

finansierade verksamheterna att de kan inkomma med ansökan på flera år då det 

redan finns en öppning i finansieringspolicyn.  
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Det bör tydligt framgå hur mycket verksamheterna kan rekvirera per år och hur 

verksamheten följs upp årligen.  

 

Styrelsen beslutar 

 

att  förbundschef får i uppdrag att förtydliga för verksamheterna att 

möjligheten att söka medel mer än ett år i taget finns  

 

 

 

Informations och diskussionspunkter  

 

§293 

 

Reflektioner från planeringsdagen 17 september  

 

Behov av att få veta mer om Försäkringskassans och framför allt 

Arbetsförmedlingens uppdrag som håller på att reformeras.  

 

Ulla erbjuder sig att genomföra en dragning kring deras pågående reformering 

och dess lokala konsekvenser på kommande möten.  

 

Ett förslag om att gemensamt rita en processkarta under en planeringsdag 

framkom.  Stefan i beredningsgruppen har kompetens på området och är 

utbildad för att kunna genomföra. Det framfördes också att det kan vara bra med 

någon som är opartisk i ritandet av kartan.  

 

En idé om ett lex förfarande (såsom lex Sarah) där alla parter har 

anmälningsplikt att anmäla missförhållanden där deltagare hamnar i kläm i 

systemet.  Helsingborg stad har inför det.  

 

Viktigt att föra en gemensam dialog kring vad som är en strukturövergripande 

insats och vad som anses vara en individinsats för att få en gemensam bild.  

  

Viktigt att fylla på med kunskap och inspiration, Finsamdagarna och liknande 

evenemang har saknats. Tips om arbetssätt kring unga från Uppsala, Ung intro, 

skulle vara inspirerande att ta del av.  

 

Många bra saker som kom fram på planeringsdagarna, men vi behöver också 

prioritera. Behöver fördela uppdragen i de olika grupperna och plocka tillbaka 

de saker som berör alla till planeringsdagen, övrigt fördelas där det hör hemma.  

Vi behöver få en större förståelse för förutsättningar och förståelse för varandra.  

 

Lisa ställde frågan om planeringsdagen ska finnas kvar? Blev inget tydligt svar 

på frågan, men flera deltagare upplevde att dagarna är meningsfulla och 

värdeskapande.  
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En dialog kring budget inför 2022 fördes och den miljon kronor som ligger som 

en projektbank för ESF-projekt. Om förbundet ska växla upp i frågor som 

marknadsföring, fortbildning och konferenser och samtidigt hålla 

verksamheterna på samma nivå, kommer delar av medlen behöva nyttjas under 

2022. Behovet en av en buffert för projekt kan även lösas på annat sätt i 

samarbete med ESF.  

Styrelsen ska återkomma till frågan inför beredning av budget och 

verksamhetsplan 2022.  

 

 

§ 294 

 

Delårsrapport Insatskatalogen 

 Föredragande: Jenni Remes  

 Insatskatalogens ambitiösa målsättningar för 2022 ser ut att uppfyllas vad avser     

 antalet insatser. Vad avser antalet användare är det en bit kvar för att nå målet.  

 Kansliet arbetar aktivt med att öka kännedomen genom nationella och lokala   

 aktiviteter för att öka kännedomen om katalogen.  

 

 

 

 § 295 

 

Information om arbetet med tjänstedesignsprocesser  

  

Under året har tjänstedesign använts i olika sammanhang och processer. I en 

handläggargrupp kring att förbättra information och kommunikation mellan 

parterna, i arbetet med att undersöka vad som är värdeskapande i 

samverkansteamets och mottagningsteamet arbete samt för att undersöka 

deltagares upplevelse av Coachingteamet Örebro.  

 

Arbetet med att systematiskt inhämta deltagares upplevelse och erfarenheter 

kommer att fortgå i uppföljningar sex månader efter avslut för att systematiskt 

användas för att utveckla verksamheten.  

 

 

 

 

§ 296 

  

Indikatorundersökning  

 

Indikatorundersökningen sker årsvis, resultatet ger ett underlag för att följa upp 

och utveckla förbundets arbete. Tid avsattes på mötet för att besvara frågorna 

under mötestiden. 

 

 

 

https://sign.visma.net/sv/document-check/f7ea8cd3-4d34-4993-ad25-0256877e89ae

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 

                    Styrelsesammanträde datum 2021-09-29 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Justerare    Utdragsbestyrkande  

 

6 (6) 

 

§ 297 

 

Beviljande av ansvarsfrihet  

                      Samtliga parter har beviljat ansvarsfrihet för 2020.  

 

 

 

§ 298 

 

Övriga ärenden 

17 november arrangeras den lokala Finsammässan i samarbete med 

psykiatriveckan. Årets tema är psykisk hälsa. Det blir en fysisk mässa på 

Conventum.  

 

AFs restriktioner ligger kvar året ut som det ser ut nu och FK kommer fortsatt 

vara restriktiv med stora sammankomster. Därför efterfrågades en möjlighet att 

delta digitalt eller ta del av materialet digitalt i efterhand. Inga förhinder för 

Örebro kommun att delta.  
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